
مصاحبه و خبر

دین محمدی: زودتر مدیرعامل 
انتخاب شود

ســـیروس دین محمدی، پیشکسوت استقلال از جواد 
نکونـــام حمایت کرده اســـت: »به اعتقـــاد من بهترین 
گزینـــه بـــرای هدایت اســـتقلال جـــواد نکونام اســـت. 
سرمربی اســـتقلال باید به کار خود ادامه داده و باشگاه 
نیـــز باید برای جـــذب بازیکنان مورد نظر او بیشـــترین 
همکاری ممکن را داشته باشد.« دین محمدی ادامه داد: 
»پیش تر هم گفته بودم که اســـتقلال همیشه در حمله 
کم تعداد بوده و بازیکنان خط میانی به خوبی وارد باکس 
نمی شدند. شما نگاه کنید چند هافبک استقلال در این 
فصل گل زده اند. ســـبک بازی اســـتقلال به شکلی شده 
اســـت که کمتر شاهد پا به توپ بودن بازیکنان بودیم و 
بیشـــتر سعی در شوت زدن داشتند. در چنین وضعیتی 
اســـتقلال بیشتر نیاز به یکی دو هافبک خوب با گرایش 
تهاجمی و همچنین مهاجمان گلزن در حد و اندازه نام 

تیم استقلال دارد.«
دین محمدی در ادامه حرف های خود به ســـفارش های 
منصـــور پورحیـــدری اشـــاره کـــرد: »خدا رحمـــت کند 
منصورخـــان پورحیدری را... همیشـــه یـــک تکیه کلام 
داشـــت و آن نیز آرامش حاکم در تیم بود. حفظ آرامش 
امروزه مهم ترین حلقه مفقوده استقلال است و امیدوارم 
جـــواد نکونام با آرامش و تمرکز هرچه بیشـــتر به دنبال 
موفقیت در فصل آینده باشد. اعتقاد دارم هرچه سریع تر 
برای انتخاب مدیرعامل باشگاه باید اقدامات لازم انجام 
شـــود. هوادار بیچاره از این همه انتظار و بلاتکلیفی دارد 
ســـکته می کند. به خدا این هـــواداران گناه دارند. برای 
موفقیت در فصل آینده تصمیم گیران باید هرچه سریع تر 
مدیرعامل باشـــگاه را انتخاب کرده تا او نیز هرچه زودتر 
تکلیف ســـرمربی را مشـــخص کند و در اقدام بعدی به 
دنبال جذب بازیکنان مورد نظر برای فصل آینده باشند.«

باشگاه استقلال با هیچ بازیکنی 
تمدید نکرده است

در حالی که طی روزهای اخیـــر خبرهایی درباره تمدید 
بـــا برخـــی بازیکنان منتشـــر شـــده، اما طبـــق آخرین 
صحبت هایی که مســـئولان باشـــگاه اســـتقلال با ایران 
ورزشی داشتند، هیچ قرارداد تازه ای تمدید نشده است. 
باشـــگاه اســـتقلال قصد دارد بعد از برگزاری نشست با 
جـــواد نکونام و طـــی مراحـــل قانونی اقـــدام به جذب 
بازیکنـــان و تمدیـــد قراردادها کند و تا زمانی که رســـماً 
لیستی از سرمربی اســـتقلال به دست مدیران باشگاه 
نرسد، اقدامی در این راستا انجام نخواهد شد و باشگاه 
استقلال رأساً با بازیکنان وارد مذاکره نمی شود. لازم به 
یادآوری اســـت که به تازگی گفته شده باشگاه استقلال 
قرارداد محمدی را تمدید کرده اما این خبر صحت ندارد 
و بـــا اینکه هم نکونام )اگر ســـرمربی باقی بماند( دنبال 
تمدید قرارداد محمدی اســـت و هم باشـــگاه نسبت به 
تمدید قرارداد این بازیکن نظر مســـاعد دارد اما تا زمان 

رسمی نشدن موارد اقدامی در این راستا نخواهد شد.

پیشکسوت پرسپولیس پشت سرمربی استقلال درآمد

پروین رسانه ها را مقصر می داند
علی پروین در حاشیه تمرین پیشکسوتان پرسپولیس 
در بخشی از صحبت های خود به تمجید از جواد نکونام 
پرداخت و رســـانه ها را عامل ایجاد حاشـــیه بین دو تیم 
استقلال و پرسپولیس دانست. پروین با اشاره به برخی 
صحبت هـــا و اینکه او از هفته ها پیـــش از پایان لیگ از 
قهرمانی پرســـپولیس مطمئن بود، می گوید: »گفتم و 
قهرمان هم شد، اما دلم می خواهد الان درباره استقلال 
هم صحبت کنم. دم آقای نکونام گرم، چون اول فصل 
نه می توانســـتند یار بیاورند، نه پول داشتند. با آن همه 
گرفتاری آقـــای نکونام خیلی خوب کار کرد . شـــما الان 
کاری کردید که استقلال و پرسپولیس دو دشمن خونی 
بشوند، اما زمان ما من با آقای حجازی خدابیامرز در جام 
جهانی هم اتاق بودم. با آقای پورحیدری در کره جنوبی 
هم اتاق بودیم. همه رفیق هستند و در اردوهای تیم ملی 
با هم بازی می کنند. شما کاری کردید همه فکر کنند اینها 
دشـــمن خونی هستند. رقابت است و در این رقابت هر 
کسی بهتر بازی کند، برنده می شود . آقای توتونچی حرف 
قشنگی زد و گفت فوتبال بازی می کنیم که لذت ببریم، 
نه که دعوا کنیم. به نظر من مقصر شـــما هســـتید. شما 

همه را به جان هم می اندازید.«
 

دلیل دستگیری مالک اسپانسر سابق آبی ها
موبایل فروشی که در زمان علی خطیر با باشگاه استقلال 
قرارداد امضا کرد و مدتی نام مغازه او روی لباس استقلال 
بود به تازگی دستگیر شده است. درآن زمان بارها بزرگ 
و کوچک به علی خطیر گفتند که با این شرکت همکاری 
نکند اما مدیر سابق بدون توجه به درخواست های مکرر 
اهل فن با این موبایل فروشی قرارداد امضا کرد. نتیجه 
آن توافق، مشتی طلب به جا مانده به باشگاه استقلال 
است و از همه بدتر بدنامی برای شرکتی که با استقلال 
قرارداد بســـته بود. از ســـویی برخـــی از مالباختگان آن 
مغـــازه موبایل فروشـــی صراحتاً اعـــلام کردند که چون 
پای اســـتقلال در میان بوده به نوعی به موبایل فروش 
اعتمـــاد کرده اند که این موضوع نیز قابل تأمل اســـت. 
ماجرای موبایل فروش همچنان نقل محافل است و به 
تازگی سخنگوی قوه قضائیه اعلام کرده موبایل فروش 
مورد نظر 688 میلیارد تومان از مشتریان دریافت کرده 
است و 352 میلیارد تومان تعهد خود را انجام داده ولی 
نتوانسته 336 میلیارد تومان از تعهدات خود را ایفا کند 

و به همین دلیل دستگیر شده است.
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بسیاری معتقدند که نکونام به طور کلی رابطه بسیار تیره و تاری با اهالی فوتبال 
دارد و به همین دلیل است که این بار کاسه صبر داوران لبریز شده و از او 

شکایت کرده اند
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ابوالفضـــل جلالـــی بـــا اســـتقلال قـــرارداد 
ندارد و یکی از بازیکنانی اســـت که باشـــگاه 
اســـتقلال بایـــد بـــا او بـــه توافـــق برســـد. از 
طرفـــی گفتـــه می شـــود کـــه ایـــن بازیکـــن 
احتمالاً ســـرباز هم خواهد شـــد کـــه درباره 
ایـــن موضـــوع هنـــوز هیـــچ خبر قطعـــی در 

نیست.  دســـت 
جلالـــی خـــود جایـــی اعلام کـــرده بـــود که 
ســـرباز نیســـت و همچنـــان می توانـــد بـــا 
شـــرایط ســـابق برای اســـتقلال بـــازی کند 
امـــا از ســـویی برخـــی منابع نیـــز مدعی اند 
ایـــن بازیکـــن ســـرباز اســـت و بایـــد تکلیف 
خـــود را بـــا این موضوع روشـــن کنـــد. همه 

ایـــن احتمالات بـــه کنـــار؛ اما خـــود جلالی 
به دنبال آن اســـت تا شـــرایطی فراهم شـــود 
و بـــه لیگ هـــای خارجـــی بـــرود. او فصـــل 
خوبی را ســـپری کرده و در اســـتقلال خالق 
10 پـــاس گل بوده اســـت. البتـــه طبق آماری 
که »ایران ورزشـــی« دارد ایـــن بازیکن در 13 
گل اســـتقلال تأثیر مستقیم داشـــته و ازاین 
حیـــث مهم تریـــن و آماده تریـــن بازیکـــن 
تیمـــش محســـوب می شـــود. بـــا توجـــه به 
شـــرایط موجود پیش بینی می شـــود جلالی 
بـــا پیشـــنهادهایی مواجـــه باشـــد امـــا تا به 
امـــروز ایـــن بازیکن هیچ پیشـــنهاد رســـمی 
از تیم هـــای خارجـــی بـــه دســـت نیـــاورده و 
احتمالاً بعـــد از پایـــان بازی هـــای تیم ملی 
باید ابتـــدا تکلیف ســـربازی خود را روشـــن 
کند و بعد از آن پای میز مذاکره با اســـتقلال 
بنشـــیند. جلالی بازیکنی است که از لحاظ 

کارایـــی کامـــلاً بـــه کار اســـتقلال می آیـــد و 
برخـــلاف اینکه فصـــل را امیدوارانه شـــروع 
نکـــرد و دائـــم نیمکت نشـــین بـــود، امـــا در 
ادامه راه موفق شـــد به یکـــی از اثرگذارترین 
بازیکنـــان تبدیـــل شـــود. البته بایـــد به این 
نکتـــه مهـــم نیـــز توجه داشـــت که باشـــگاه 
اســـتقلال برای بهترین بازیکنـــان خود نیز 
دســـتمرد محـــدودی را تعریف کـــرده که به 

زودی بـــه آنهـــا اعلام خواهد شـــد.

مذاکره با استقلال بعد از تعیین تکلیف سربازی

جلالی پیشنهاد خارجی ندارد
بدون قایدی ومحبی نتایج خوب بود

رشیدی:  نکونام با تجربه است

سوژه
منصور رشـــیدی دربـــاره بحـــث ادامه همکاری باشـــگاه 
اســـتقلال با جـــواد نکونـــام می گویـــد: »هیـــچ اطلاعی 
از وضعیت باشـــگاه اســـتقلال نداریـــم و نمی دانیم چه 
تصمیمـــی می گیرنـــد. نکونام خوب کار کـــرد و تیمش با 
دســـت های خالـــی تا روز آخر صدرنشـــین بـــود. گرفتن 
67 امتیـــاز بـــا تیمـــی بی بضاعـــت اتفـــاق خوبـــی بود، 
هـــر چند کـــه نواقصی هـــم وجود داشـــت. بارهـــا گفته 
بـــودم زوجـــی مثـــل مهـــدی قایـــدی - شـــیخ دیاباته یا 
قایـــدی - محمد محبی در اســـتقلال به وجـــود نمی آید 
و کادر فنی اســـتقلال بدون حضور ایـــن بازیکنان خوب 

تیم را بـــالا آورد.«
او درباره نتایج اســـتقلال معتقد اســـت: »نکونام نتایج 
بـــدی نگرفت کـــه بخواهد بـــرود. اگـــر مربـــی خارجی 
بیاورنـــد چند مـــاه طول می کشـــد تا با فرهنـــگ فوتبال 
ایـــران آشـــنا شـــود. نکونـــام یـــک ســـال در اســـتقلال 
مربیگری کرد و آشـــنایی زیادی بـــا تیم دارد، به خصوص 
اینکـــه اســـتقلال در فصل پیـــش رو در لیـــگ قهرمانان 

آســـیا حضـــور دارد و می توانـــد از تجربیـــات ایـــن مربی 
اســـتفاده کند.«

به عنوان یک استقلالی که هواداران 
خیلی دوستش دارند، خیلی کم پیدا 

هستی.
هســـتم و در مازنـــدران یک آکادمـــی دارم 
کـــه تـــلاش می کنم شـــرایط خوبـــی برای 
اســـتعدادهای خـــوب فوتبالـــی مهیا کنم. 
مشـــغول هســـتم و خدا را شـــکر می کنم.
می دانیم که پیگیر وضعیت استقلال 

هستی، استقلال فصل گذشته را 
چطور دیدی؟

اســـتقلال با جواد نکونام صددرصد خوب 
عمـــل کرد و روزهای خوب زیادی داشـــت. 
از نظـــر فنی خوب بود و امتیـــازات و نتایج 
خوبـــی گرفـــت. بـــه نظـــرم اســـتقلالی ها 
بـــه خوبـــی از عملکردشـــان  می تواننـــد 
دفاع کننـــد. اکثر بازی هـــا را بردند. از نظر 
هـــوادار هـــم اســـتقلال موفق عمـــل کرد، 
امـــا اینکـــه رضایت هـــوادار تأمین شـــود، 

چیز دیگری اســـت و هوادار دوســـت دارد 
تیمش قهرمان شـــود.

با این وجود شاید همچنان انتقاداتی 
باشد.

بله، ولـــی اگر قهرمان می شـــد، داســـتان 
طور دیگری پیش می رفـــت و به همه چیز 

متفاوت نگاه می شـــد.
الان هم حرف از رفتن و یا ماندن 

جواد نکونام است.
واقعیـــت ایـــن اســـت کـــه دلایـــل زیـــادی 
بـــرای کنار گذاشـــتن نکونام وجـــود ندارد 
و عملکـــرد اســـتقلال طـــوری بـــوده کـــه 
اســـتقلالی ها نبایـــد نکونـــام را از دســـت 
بدهند. شـــاید بـــا برطرف کردن یکســـری 
از ایـــرادات اســـتقلال فصل آینـــده بتواند 

به خواســـته هـــواداران برســـد.
آیا دلیلی هم برای قطع همکاری با 

سرمربی استقلال وجود دارد؟

شـــاید بتوان به این اشـــاره کرد که نکونام 
قبل و بعـــد از بـــازی صحبت هایی می کرد 
کـــه بـــه مـــذاق خیلی هـــا خـــوش نیامد و 
این بخشـــی از تردیدهاســـت. اینکه جواد 
فوتبالیســـت بزرگی بوده کاملاً مشـــخص 
اســـت و حتـــی در مربیگـــری هـــم بســـیار 
خـــوب عمل کـــرده، امـــا به نظر می رســـد 
بایـــد برخـــی ایـــرادات برطرف شـــود. فکر 
می کنم نکونـــام بایـــد تعامل بیشـــتری با 
بقیـــه داشـــته باشـــد. همان طـــور کـــه در 
دوران بازی اش تعامل خوبـــی با بازیکنان 

در زمین داشـــته، در عرصـــه مربیگری هم 
نیاز به تعامـــل دارد.

شاید به همین خاطر است که هنوز 
وضعیت نیمکت استقلال مشخص 

نیست؟
ممکـــن اســـت، امـــا بایـــد نقـــاط ضعـــف 
برطرف شـــود تا اســـتقلال روزهای بهتری 

را تجربـــه کند.
فکر می کنی چه کسی برای نیمکت 

فصل بعد استقلال مناسب است؟
گزینـــه ای بهتـــر از جـــواد نکونام نیســـت. 
به نظر مـــن باید هـــر چه زودتر ســـرمربی 
اســـتقلال را مشـــخص کننـــد تـــا لیســـت 
ورودی هـــا و خروجی ها مشـــخص شـــود. 
نکونـــام ارتباطـــات خوبـــی دارد و می تواند 
بازیکنـــان خوبـــی را از داخـــل و خـــارج به 
خدمـــت بگیرد. بایـــد به او فرصـــت داد تا 
بـــا رفع برخـــی اشـــکالات، اســـتقلال را به 

جایـــگاه مورد نظر هـــواداران برســـاند.

جواد رابطه با دیگران را بهتر کند

یوسفی: گزینه ای بهتر از نکونام نیست
گپ

رضا حمیدی
روزنامه نگار

محســـن یوسفی یکی از اســـتقلالی های باشخصیت و دوست داشـــتنی است که این 
روزها خودش را با کشـــف و پرورش اســـتعدادهای فوتبال مشـــغول کـــرده و در حال 

کار در فوتبال بدون سروصداســـت. 
او همچنان پیگیر شـــرایط اســـتقلال اســـت و تیمـــش را همراهی می کنـــد. او معتقد 
اســـت نکونـــام امتیازات خوبی گرفتـــه و باید خیلـــی زود برای فصل آینـــده رقابت ها 

شود. آماده 

با وجود اینکه اســـتقلال نتوانست قهرمان 
لیگ برتر شـــود و تیم جواد نکونـــام در رده 
دوم جـــدول رده بندی بیســـت وســـومین 
دوره لیگ برتر فوتبـــال قرار گرفت، اما باید 
اقـــرار کرد که اســـتقلال یکـــی از فصل های 
موفق فوتبالی اش را پشـــت سرگذاشـــت. 
اولاً این تیم با همه مشـــکلاتی که داشـــت، 
هفته ها در صدر جـــدول رده بندی بود و با 

یک غفلت جایگاهش را از دســـت داد و در 
ثانی اســـتقلال فقط بـــا یک امتیـــاز کمتر، 
قهرمانی را از دســـت داد و این در حالی بود 
که تیم هـــای دوم و ســـوم اختـــلاف امتیاز 

بســـیار زیادی با صدر جدول داشـــتند.
بـــا همـــه ایـــن احـــوال از روزی کـــه بازی ها 
پایان یافت و حتی قبل از آن و در روزهایی 
که اســـتقلال منتظـــر لغزش صدرنشـــین 
در هفته هـــای پایانـــی بـــود، صحبت هایی 
دربـــاره جدایی جـــواد نکونام از اســـتقلال 
بـــوده و همچنان ادامـــه دارد. هنوز نه خود 
نکونـــام و نـــه مدیـــران باشـــگاه اســـتقلال 
اظهارنظـــر قطعی دربـــاره همـــکاری مجدد 
نداشـــته اند. اما این شـــایعات و این حرف 

و حدیث هـــا از کجـــا نشـــأت می گیرد؟

جـــواد نکونـــام در طـــول فصـــل گذشـــته 
رقابت ها، همواره با مدیر باشـــگاه استقلال 
یعنی خطیر اختلافاتی داشـــت که تا پایان 
همکاری خطیر با باشـــگاه اســـتقلال ادامه 
داشـــت و البته بـــا وجود تـــلاش برخی ها، 
حداقـــل بـــرای درز نکردن ایـــن اختلافات 
بـــه بیرون از باشـــگاه، جـــواد نکونـــام علناً 
از ایـــن اختلافات پـــرده بر می داشـــت و در 
نهایت خطیر در روزهایی که اســـتقلال در 
صدر جدول بود، این باشـــگاه را ترک کرد.

حالا شـــنیده می شـــود تعـــدادی از مدیران 
ارشـــد هلدینگ پتروشـــیمی کـــه مالکیت 
این باشـــگاه را در اختیار دارنـــد، تمایلی به 
ادامـــه کار با جـــواد نکونام ندارنـــد و دلیل 
اصلی ایـــن شـــایعات و عدم تأییـــد نهایی 

همکاری مجدد نکونام و باشـــگاه استقلال 
همین موضوع اســـت.

همان طور که گفته شـــد هنوز این موضوع 
تأییـــد یا رد نشـــده، اما بر اســـاس این خبر 
ممکـــن اســـت راه نکونـــام و اســـتقلال از 
هم جدا شـــود و شـــاید هم در آینـــده ای نه 
چنـــدان دور نکونـــام بتوانـــد در مذاکرات 
رودررو بـــا مدیـــران هلدینگ نظر مســـاعد 
آنهـــا را جلب کـــرده و آنها را بـــرای همکاری 

متقاعـــد کند.
طبـــق آخریـــن اســـتعلامی کـــه از قـــرارداد 
نکونـــام گرفتـــه شـــده باشـــگاه اســـتقلال 
می توانـــد یکطرفه قـــرارداد را بـــه نفع خود 
فسخ کند. از ســـویی این حق برای نکونام 

نیز قائل شـــده اســـت.

دلیل شایعه جدایی سرمربی آبی ها فاش شد

نکونام در هلدینگ مخالف دارد
گزارش

اکبر منتشلو
روزنامه نگار

اکبرپور: اورونوف را نکونام نخواست
ســـیاوش اکبرپور، بازیکن ســـابق اســـتقلال به تازگی صحبت هایی درباره 
تیم ســـابق خـــود به زبان آورده اســـت: »همه چیز دســـت اســـتقلال بود و 
باید نســـاجی را می بـــرد و قهرمان می شـــد. بایـــد بزرگتـــر از بهانه هایمان 
باشـــیم. دوســـتان باید به یاد داشته باشـــند که اســـتقلال با ضعیف ترین 
تیم خود هـــم DNA قهرمانی دارد.« اکبرپور ادامه داد: »اســـتقلال اصالت 
دارد و بایـــد اصالت مـــان حفـــظ شـــود. اســـتقلال از زمان جدایـــی فرهاد 
مجیـــدی شـــخصیتش از بیـــن رفـــت و رو به ســـر پایینـــی رفـــت. رقیب با 
آرامـــش خودش جـــام گرفـــت و ما با تنشـــی که بـــرای خودمان درســـت 
کردیم قهرمان نشـــدیم. امســـال با بهانه گیری دو جام را از دســـت دادیم. 
خـــود نکونام اورونوف را نخواســـت و من کاملاً در جریـــان اتفاقات بودم.«

ـــرش بـ

چنـــدی پیـــش ســـرمربی اســـتقلال بابـــت دو نوبت 
مصاحبـــه علیـــه ارکان برگـــزاری رقابت هـــای لیـــگ از 
ســـوی کمیته انضباطـــی با گران ترین حکـــم انضباطی 
تاریـــخ مواجه شـــد و کمیتـــه انضباطی، جـــواد نکونام 
را بـــه دلیـــل دو مصاحبـــه جنجالـــی اش در پایان بازی 
نســـاجی و در حاشـــیه تمرین اســـتقلال بـــه پرداخت 

۵۰میلیـــارد ریـــال جریمه محکـــوم کرد.
چنیـــن جریمه ای چنـــدی پیش علیه عبدالله ویســـی 
هـــم اعمال شـــده بود اما بـــا یک تخفیف بی ســـابقه، 

جریمه ویســـی وتو شد.
عبـــدالله ویســـی بـــه دلیـــل اظهاراتـــش در کنفرانس 
مقابـــل  خوزســـتان  فـــولاد  دیـــدار  از  پـــس  خبـــری 
آلومینیـــوم اراک در هفته بیســـت وپنجم لیـــگ برتر با 
جریمه عجیـــب 2میلیاردی که ســـازمان لیـــگ اخیراً 
در قوانیـــن خود وضع کـــرده، مواجه شـــد ولی کمیته 
انضباطـــی فدراســـیون فوتبـــال ایـــن رأی را بـــه تأییـــد 
نرســـاند. این تخفیف بی ســـابقه باعث شـــد تا خیلی 
از فوتبالدوســـتان فکـــر کنند این جریمـــه نکونام هم 

شکســـته خواهد شـــد.
رضـــا جاودانی، عضو کمیته انضباطی در 
این خصوص بـــه ایران ورزشـــی گفت: 
»جریمـــه ســـازمان لیگ علیـــه عبدالله 

ویســـی در آن مقطـــع قابلیـــت اجرایـــی 
نداشـــت چراکه این جریمـــه طبق ماده 71 

اعمال شـــد و ایـــن ماده در تاریـــخ 1403/2/19 
به تصویب هیأت رئیسه رســـیده و قابلیت اجرایی 

پیدا کرده اســـت. اما با تصویب هیأت رئیســـه جریمه 
نکونام قابلیـــت اجرا دارد.«

جاودانـــی در پاســـخ به این ســـؤال کـــه »آیا ایـــن ماده 
شـــامل مهرداد محمدی هـــم می شـــود« توضیح داد: 
»بســـیار خوب اســـت که این موضوع رســـانه ای شود، 
در مـــاده 71 ذکر شـــده این ماده تنها شـــامل مصاحبه 
مدیـــران، مربیـــان، اعضای کادرفنی و یـــا افراد نزدیک 
به باشـــگاه مثل معاون رسانه ای و امثالهم خواهد شد 

و در متن قانون به بازیکن اشـــاره ای نشـــده اســـت.«
جاودانـــی در واکنـــش بـــه جریمه هـــای ســـنگین این 
کمیتـــه در فصل گذشـــته کمیتـــه و نحـــوه هزینه کرد 
آنهـــا عنوان کرد: »ما فقط تیم هـــا را جریمه می کنیم و 
اطلاعـــی از نحو پرداخـــت و هزینه کرد آنها نداریم. این 

موضوع باید از ســـازمان لیگ پیگیری شـــود.«

جاودانی: ما فقط جریمه می کنیم

محمدرضا رحیم پور
خبر نگار


